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9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 25.9.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Na Paričovskom moste není označenie, sú tam tri cesty, niekedy tam tá premávka nebola až 
taká hustá, ale teraz tam vznikol Lux Vitae a je tam Paričovská okružná. Čiže tí ľudia, ktorí 
idú z Paričovského mosta nevedia, že ktorá je hlavná, hlavne tí mladí vodiči, ktorí režú hlava-
nehlava, neviem kto ich učil, v akej autoškole, ale chýba tam, pred Paričovským mostom by 
trebalo označiť, že ktorá cesta je hlavná. Z druhej strany, keď sa z Paričova ide na most, je 
tam, ale na Paričov jak sa ide, není. Čiže tam sú tri cesty, trebalo by to nejak označiť.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade Paričovského mostu, požiadam oddelenie výstavby, konkrétne Ing. Verešovú, 
o riešenie dopravného značenia. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
- oddelenie výstavby a majetku 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


